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ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA RADY MATERSKEJ ŠKOLY 

 

Termín zasadnutia: 22.2.2024 

Prítomní členovia: p. Petra Sabin Wenzlová, p. Juraj Ďorko p. Katarína Zbončáková, p. Lucia 

Pullmann Trnková, p. Lucia Máliková, p. Zuzana Mocsiová, p. Ingrid Košťálová, p. Marcela 

Hučková, p. Daniela Nedeliaková, p. Michaela Mulera 

Ospravedlnená:  p. Marková Anna 

Prizvaný hosť: p. Andrea Oberta, riaditeľka Materskej školy Komenského 1 

Overovatelia zápisnice: p. Juraj Ďorko, p. Katarína Zbončáková 

 

 

1. Otvorenie zasadnutia a úvodne privítanie členov, určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice 

 

2. Riaditeľka Andrea Oberta informovala o podmienkach prijímania detí do MŠ na školský rok 

2024/2025. Žiadosti sa budú posielať od 2.5.-7.5.2024 a všetky budú zbierané u zriaďovateľa 

cez registratúru. Informácie budú dostupné na webe obce, MŠ a prostredníctvom vývesky.  

3. Prebehla debata o kritériách prijímania detí do MŠ, taktiež o existencii spádových oblastí.  

4. P. Ďorko informoval o schválení predloženého rozpočtu MŠ. V rámci rozpočtu sú zahrnuté 

iba najnutnejšie výdavky – mzdy a štandardná prevádzka MŠ. Aktuálne nie sú k dispozícii 

finančné prostriedky na ďalšie opravy, riešia sa iba položky, ktoré sú v havarijnom stave. P. 

Ďorko nás o.i. informoval, že ak sa finančné prostriedky v kapitole školstva ušetria, vrátia sa 

späť do MŠ. 

5. p. Wenzlová informovala o konci funkčného obdobia Rady školy, ktoré nastane v októbri 

2024. V priebehu nasledujúcich mesiacov budú prebiehať voľby do RŠ za jednotlivé frakcie – 

zriaďovateľ, MŠ (pedagogickí zamestnanci, nepedagogickí zamestnanci, rodičia). 

6. Rôzne 

 a) prebehla diskusia o príprave predškolákov, plniacich si povinné predprimárne 

vzdelávanie na nástup do ZŠ – p. riaditeľka a p. učiteľky rozprávali o štátnom vzdelávacom 

programe, podľa ktorého je dieťa vzdelávané, taktiež vysvetlili, že princíp vzdelávania je 

formou „učenie hrou“ 

 b) p. Ďorko informoval o krátení dotácií, vzhľadom k faktu, že podaná žiadosť 

neobsahovala detailný rozpis (kedy, aká aktivita, aká trieda), na čo sú finančné prostriedky 

použité. 

 c) p. Ďorko avízoval, že sa budú prehodnocovať a pravdepodobne navyšovať príspevky 

na chod MŠ. Taktiež sa bude zvyšovať režijný poplatok zo 0,6€ na 1,2€/deň/dieťa 
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7. Ukončenie zasadnutia.  

 

Zapísala: Mgr. Daniela Nedeliaková 

 

Overovatelia: 

 

JUDr. Juraj Ďorko, PhD., v.r.    Mgr. Petra Sabin Wenzlová, v.r. 

    

Mgr. Katarína Zbončáková, v.r. 


